

ATZERAPAUSSORIK EZ! BARRE, DANTZA ETA BORROKA!

ATERA DISTIRA KALEETARA!

Gaur egun bezala, pertsona, trabesti, trans, prostituta, makal, gaueko erregina, lesbiana eta gay talde handi batek aurrera pauso bat eman eta ahotsa altxatzea erabaki zuten, LGTBIQ+ pertsonenganako aurreiritzi, estereotipo eta estigmatik zetozentzen zein poliziatik eta gizartetik zetozentzen indarkeria-egoeren aurka errebelatzeko.

Stonewalleko matxinadak askatasunaren aldeko urratsak ematea eta isiltasunera kondenatutako eta bizitza politiko, sozial, ekonomiko edo ludiko orotatik modu publikoan aldendutako pertsona askoren bizitzak aitortzea ekarri zuen.

Gaur egun, urteetako borrokaren ondoren, poliziaren aurrean korrika egitearen ondoren, aldarrikapenetik abiatuta espazioak eta mugimenduak sortzearen ondoren, eskubide legaletan eta sozialetan aurrerapenak lortu dira. Gaur egun, duela urte batzuk baino hobeto bizi gara, baina horrek aurrera egin dezan eta bere horretan jarrai dezan, lortutako eskubide-berdintasuna aldarrikatzen jarraitu behar dugu, eskubide horiek LGTBIQ+ pertsona guztiak bete ditzaten, bazterketarik gabe, bai kultura-jatorriagatik, bai azal-koloreagatik.

Garai zailak bizi ditugu, non eskubide horien aurkako jarrera erasokorrak, gaindituak uste genituenak eta, berriro esnatzten hasi direnak, hamarkadetako borrokak ekarritako ahalegin guztia hankaz gora botatzen saiatzeko. **EZIN DUGU ATZERAPAUSSORIK EMAN!** Gaur, inoiz baino gehiago, **KALERA ATERA BEHAR GARA ETA KALEAK OKUPATU BEHAR DITUGU, GARAI BATEAN BEZALA.** Eskubideak mantentzeko, online plataformen bidezko posizio biktimistak edo kexatiak baino zerbaite gehiago behar da. Kalera irten eta kaleak okupatu behar dira, eta berriro ikus gaitzatela. **Zorionez, duela hamarkada batzuk hasi genituenak baino askoz gehiago gara!!!**

Sexu- eta genero-anitzasunaren eskubideetan atzera egitea, gizarte gisa atzerapausoa suposatzen du, mundu bidezkoago eta solidarioago lortzeko bidean.

Gaur E-28, atera gaitezen gure askotariko sexualitate eta generoak harrotasunez oihukatzen eta esan dezagun, nahikoa dela itotzen eta zapaltzen gaituen heteronormativitatearen eta binarismoaren inposaketari.

BARRE, DANTZA ETA BORROKA! ATERA DISTIRA KALEETARA!

Gaur arratsaldean Bilboko Zabalburu plazatik 19: 30ean
aterako den manifestazioan itxarongo zaitugu, eta
Gasteizen eta Donostian egingo diren gainerako
kontzentrazioetara joan zaitezen animatuko zaitugu.



NI UN PASO ATRÁS! ¡RÍE, BAILA Y LUCHA!

¡SACA TU BRILLO A LAS CALLES!

Tal día como hoy un nutrido grupo de personas, travestis, trans, prostitutas, chaperos, reinas de la noche, lesbianas y gays decidieron dar un paso al frente y alzar la voz y revelarse contra unas situaciones de violencia que venían de los prejuicios, estereotipos y estigma hacia las personas LGTBIQ+ y que se ejercían por la policía y la sociedad.

La revuelta de Stonewall significó dar pasos en pro de la libertad y el reconocimiento de las vidas de muchas personas condenadas al silencio y apartadas de toda vida política, social, económica o lúdica de forma pública.

Hoy después de años de lucha, de correr delante de la policía, de crear espacios y movimiento desde lo reivindicativo, se han conseguido avances en derechos reconocimientos legales y sociales. Hoy se vive mejor que hace años pero para que esto siga y se mantenga tenemos que seguir reivindicando la igualdad de derechos conseguida y que los mismos se cumplan y sean ejercidos por todas las personas LGTBIQ+ sin exclusiones, bien por la procedencia cultural, o color de piel.

Vivimos tiempos difíciles, donde posiciones combativas contra estos derechos y que creímos superadas se vuelven a despertar para intentar echar por tierra todo el esfuerzo que ha supuesto una lucha de décadas. **¡NO PODEMOS DAR UN PASO ATRÁS!** Hoy más que nunca tenemos que **SALIR A LAS CALLES Y OCUPARLAS, COMO ANTAÑO.** Para mantener los derechos hace falta algo más que posiciones victimistas o lamentos a través de las plataformas online. Hay que salir y ocupar las calles y que se nos vea una vez más. **Por suerte somos muchas más de las que empezamos hace décadas!!!**

Un retroceso en derechos de la diversidad sexual y de género es un retroceso como sociedad para lograr ese mundo más justo y más solidario.

Salgamos hoy 28-J a gritar con orgullo nuestras variadas sexualidades y variados géneros y digamos que ya vale de la imposición de la heteronormatividad y el binarismo que ahoga y oprieme.

¡RÍE, BAILA Y LUCHA! ¡SACA TU BRILLO A LAS CALLES!

Te esperamos en la manifestación que esta tarde sale a las 19,30 de la Plaza Zabalburu en Bilbao y te animamos a que acudas al resto de concentraciones que tanto en Gasteiz como en Donostia se van a dar